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Abstract (en)
[origin: US2001017201A1] Manifold with integrated pipe for a heat exchanger A manifold for, e.g. a motor vehicle heat exchanger, has a first part
formed from a shaped metal sheet and featuring a bottom and two lateral walls folded face-to-face, at least one of which is provided with an aperture
for fixing a pipe there. A second part is formed from a shaped metal sheet and able to be fitted onto the lateral walls of the first part to form a cover
opposite the bottom of this first part. Either the first part or the second part has a manifold plate. The first part, the second part and the pipe are
assembled by brazing.

Abstract (fr)
Une boîte collectrice pour échangeur de chaleur comprend une première partie (10) formée à partir d'une feuille métallique conformée présentant
un fond (14) et deux flancs latéraux (22) repliés en vis-à-vis, dont l'un au moins est muni d'une ouverture (30) pour y rapporter une tubulure (32),
et une seconde partie (12) formée à partir d'une feuille métallique conformée propre à s'adapter sur les flancs latéraux (22) de la première partie
pour former un couvercle à l'opposé du fond (14) de cette première partie. L'une (10) de la première partie ou de la seconde partie comprend une
plaque collectrice (14) ; la première partie (10), la seconde partie (12) et la tubulure (32) sont assemblées par brasage. Application notamment aux
échangeurs de chaleur pour véhicule automobile. <IMAGE>
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